
Sent: Wednesday, July 6, 2022 4:34 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Билети 

 

Уважаеми служители на Столична Голяма община, 

Искам да изразя острото си несъгласие с премахването на хартиените 

билети.Аз живея на такова място,че отникъде не бих могъл да си закупя 

билет,ако ги премахнете,а шофьорите много често нямат. 

С уважение:Антоан Вълканов 
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